
V Luki oktobra najprej
menjave nadzornikov
Vseh sest nadzornikov
Luke bo iz vrst Soda.
Zaposleni bodo ohranili
tri nadzorniška mesta,
koprska občina pa bo
ostala brez nadzornice. Bo
sledila menjava Gašparja
Gašparja Mišica?

DAMIJAN TOPLAK
Luka Koper bo 7. oktobra na zahtevo
Soda, ki zastopa svoje delnice in delni-
ce države, torej skupno 62,13 odstot-
ka lastništva v koprski Luki, imela še
eno letošnjo skupščino delničarjev.
Edina vsebinsko pomembna točka te
skupščine bo zamenjava dosedanjih
nadzornikov Dina Klobase, Nikolaja
Abrahamsberga, Vinka Možeta, An-
dreja Godca, Jordana Kocjančiča in
Sabine Mozetič, ki so svoj mandat z
izjemo Mozetičeve kot zastopnice ko-
prske lokalne skupnosti nastopili šele
15. julija letos. A imenovanje Gašpar-
ja Gašparja Mišica na vrh Luke Koper
(funkcijo predsednika uprave bo na-
stopil jutri) je predstavnike večin-
skega lastnika ujezilo tako, da bi naj
sprva sledila zamenjava trenutnih
nadzornikov Luke Koper, takoj zatem
pa najbrž še Mišica. Za nove nadzor-
nike Luke so na oktobrski skupščini

predlagani Tomaž Kuntarič, Matej
Runjak, Matej Pire (vsi trije člani
uprave Soda) ter Dragomir Kolman,
Mitja Svoljšak in Mateja Lovšin Herič,
ki so prav tako zaposleni na Sodu. Za
odpoklic trenutnih nadzornikov mora
glasovati več kot 75 odstotkov na
skupščini prisotnega kapitala, kar naj
bi predlagatelji skupščine imeli zago-
tovljeno, kajti pet odstotkov lastništva
v Luki ima še državni Kad, Zavaroval-
nica Triglav in Abanka 1,42 odstotka,
družbi Darija Južne Perspektiva FT in
Vizija Holding dodatnih 1,44 odstot-
ka. Za izvolitev novih nadzornikov je
zadostna navadna večina - torej več
kot 50 odstotkov na skupščini priso-
tnega kapitala.

Svojo nadzornico bi izgubila ko-
prska občina, kije le še 3,34-odstotna
lastnica Luke. Po statutu Luke ni obli-
gatorno, da imajo lokalne skupnosti
svojega predstavnika, ampak je to od-
visno od dobre volje lastnikov. Znano
je, da dialog med predstavniki koprske
občine in Soda ni na takšni ravni, da
bi bilo (za zdaj) verjetno, da bi občina
obdržala v nadzornem svetu svojo
predstavnico. Prvi mož Soda, Tomaž
Kuntarič, nam je včeraj vnovič zatrdil,
da znižanja števila predstavnikov za-
poslenih v nadzornem svetu (trenutno
so to Nebojša Topič, Stojan Čepar in
Mladen Jovičič), ki so sicer glasovali za
imenovanje Gašparja Gašparja Mišica,
ni predvideno.
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